
Motie Passende en gewenste financiering in de jeugdhulp

De gemeenteraad van Rijswijk in openbare vergadering bijeen op 7 juli 2020, 
gehoord de beraadslaging;

constaterende, dat

- Al geruime tijd kennis is over en zorgen bestaan om upcoding in de zorg;
- upcoding een complex en ongewenst probleem is in de zorg en in de 

jeugdhulp;1

- de accountant nimmer direct zicht heeft op upcoding in de jeugdhulp;
- er niet is uitgesloten dat upcoding heeft plaatsgevonden of nu 

plaatsvindt door zorgaanbieders in de jeugdhulp;
- dit niet per definitie te maken heeft met opzet of fraude maar ook met 

de systemische complexiteit van de jeugdhulp;2

- het college heeft aangekondigd in 2020 te komen met een koersdocument 
‘Toegang tot zorg’;

overwegende, dat

- meer passende codering van de jeugdzorg leidt tot meer passende 
financiering van de jeugdzorg;

- een te zware zorgverlening contra indicatief is voor een goede kwaliteit 
van leven;

- afhankelijkheid van zorg moet worden vermeden;
- zorg zoveel mogelijk moet aansluiten op de behoeften van het kind;

verzoekt het college van B&W om

- in het koersdocument ‘Toegang tot zorg’ aan te geven hoe upcoding 
wordt vermeden in de toekomst;

- te onderzoeken, al dan niet met collega’s in andere gemeenten in 
hoeverre en in welke mate er sinds de decentralisatie in het sociaal 
domein upcoding een rol heeft gespeeld bij de kosten van de jeugdhulp;

- ondersteuning te zoeken hoe de kosten die ongewenst extra zijn 
gemaakt kunnen worden gecompenseerd door bijvoorbeeld het Rijk;

en gaat over tot de orde van de dag. 

1 https://www.binnenlandsbestuur.nl/sociaal/nieuws/upcoding-oorzaak-tekorten-op-jeugdhulp.9616455.lynkx
2 https://www.sociaalweb.nl/blogs/het-geldlek-in-de-jeugdzorg-upcoding
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